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Protokół Nr: LXXXIV/2023 

z LXXXIV - zwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki 

odbytej w dniu 28.02.2024 r. 

 

LXXXIV zwyczajna sesja Rady Miasta i Gminy Sanniki odbyła się w sali posiedzeń 

Urzędu Miasta i Gminy Sanniki, w godzinach 13.08 – 13.44 pod przewodnictwem Pana 

Jerzego Jabłońskiego – Przewodniczącego Rady Miasta i Gminy Sanniki.  

 

Ad.1. Po oficjalnym otwarciu obrad, Przewodniczący Rady powitał wszystkich uczestników 

posiedzenia oraz oglądających obrady za pośrednictwem transmisji internetowej. 

Na podstawie listy obecności stwierdził quorum i prawomocność obrad. Na stan 15 radnych 

obecnych 14. Nieobecni radni: Pani Agnieszka Dylik – nieobecność usprawiedliwiona. Lista 

obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad.2. Do zaproponowanego porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Sanniki, 

na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Sanniki, zaproponował wprowadzenie zmian 

w postaci dodania po punkcie 4. punktu 4a. w brzmieniu: „Omówienie projektu uchwały 

w sprawie zaliczenia dróg wewnętrznych do kategorii dróg gminnych”, dodanie w punkcie 5. 

podpunktu 7) w brzmieniu: „zaliczenia dróg wewnętrznych do kategorii dróg gminnych”. 

Ponadto w punkcie 5. podpunkt 6) został błędnie zapisany tytuł uchwały. W porządku obrad 

wpisane jest: „ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Żłobku Samorządowym 

w Sannikach oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie”, a winno być: „ustalenia 

wysokości opłat za pobyt dziecka w Żłobku Samorządowym w Sannikach prowadzonym 

przez Miasto i Gminę Sanniki oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie” 

 

Zaproponowany porządek obrad z uwzględnieniem ww. zmian przyjęto jednogłośnie 

14 głosami „za” tj. zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (t. j. Dz. U. z 2023 r., poz. 40 ze zm.), bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu rady, w brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z LXXXIII – zwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki odbytej 

w dniu 29.01.2024 r. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Sanniki z działalności międzysesyjnej 

i z wykonania uchwał Rady Miasta i Gminy Sanniki. 

4a. Omówienie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg wewnętrznych do kategorii dróg 

gminnych. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Sanniki, 

2) uchwała zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta i Gminy Sanniki na rok 2024, 

3) zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

4) wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu z dotychczasowym najemcą powierzchni 

dachowej pod umieszczenie konstrukcji wspornej wraz z systemem antenowym na 

budynku stanowiącym własność Miasta i Gminy Sanniki, 

5) przyjęcia Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla Partnerstwa „Obszar Funkcjonalny 

Miasta Płocka”, 
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6) ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Żłobku Samorządowym w Sannikach 

prowadzonym przez Miasto i Gminę Sanniki oraz maksymalnej wysokości opłaty za 

wyżywienie, 

7) zaliczenia dróg wewnętrznych do kategorii dróg gminnych. 

6. Interpelacje i zapytania. 

7. Dyskusja. 

8. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania. 

9. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje. 

10. Zakończenie obrad. 

 

Ad.3. Protokół z LXXXIII – zwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki odbytej w dniu 

29.01.2024 r. przyjęto jednogłośnie – 14 głosami „za”, bez uwag.  

 

Ad.4. Ze sprawozdaniem Burmistrza Miasta i Gminy Sanniki z działalności międzysesyjnej 

i  z wykonania uchwał Rady Miasta i Gminy Sanniki każdy Radny zapoznał się 

indywidualnie. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radny D. Dolniak zapytał, czy została przedłużona do kwietnia br. umowa z firmą Remondis 

odbierającą śmieci. 

Pan Burmistrz poinformował, że zaistniała potrzeba ponownego ogłoszenia przetargu, 

ponieważ obydwie firmy, które przystąpiły do przetargu, zgłosiły swoje uwagi odnośnie 

złożonych ofert. Termin został przedłużony i prawdopodobnie będzie ogłoszony kolejny 

przetarg. Umowa przedłużona jest do kwietnia. Następny przetarg będzie dotyczył okresu 

półtorarocznego.  

 

Ad.4a. Projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg wewnętrznych do kategorii dróg 

gminnych omówiła Sekretarz Miasta i Gminy Sanniki – Pani Aleksandra Szczepaniak, która 

poinformowała, że do kategorii dróg gminnych mają być zaliczone dwie drogi na osiedlu przy 

ul. Witosa, które zostały wybudowane a nie mają nazwy. Do dróg gminnych ma być też 

zaliczona droga wewnętrzna w miejscowości Lasek.  

Pan Przewodniczący dodał, że Radni otrzymali mapki i mogli zapoznać się z informacją na 

temat położenia ww. dróg. 

 

Ad.5. Pan Przewodniczący poinformował, że wszystkie projekty uchwał zostały omówione 

i pozytywnie zaopiniowane na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miasta i Gminy Sanniki.  

 

Rada Miasta i Gminy w głosowaniu jawnym podjęła następujące uchwały: 

 

) Uchwałę Nr 394/LXXXIV/2024 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Sanniki 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 

Głosowanie 

za przeciw 
wstrzymał 

się 

Bembenista Wioletta X   

Cieślak Adam X   

Dolniak Damian   X  

Dylik Agnieszka    

Gładoch Wojciech   X 

Grochowski Roman X   
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Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena X   

Kaźmierczak Karolina X   

Kowalczyk Grażyna  X   

Nowicki Wiesław  X   

Olczak Marek  X   

Pawłowska Iwona  X   

Winnicka Teresa X   

Wróblewski Augustyn  X  

Uchwała została podjęta 11 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się”. 

 

) Uchwałę Nr 395/LXXXIV/2024 zmieniającą Uchwałę Budżetową Miasta i Gminy 

Sanniki na rok 2024  

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 

Głosowanie 

za przeciw 
wstrzymał 

się 

Bembenista Wioletta X   

Cieślak Adam X   

Dolniak Damian   X  

Dylik Agnieszka    

Gładoch Wojciech   X 

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena X   

Kaźmierczak Karolina X   

Kowalczyk Grażyna  X   

Nowicki Wiesław  X   

Olczak Marek  X   

Pawłowska Iwona  X   

Winnicka Teresa X   

Wróblewski Augustyn X   

Uchwała została podjęta 12 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym 

się”. 

 

) Uchwałę Nr 396/LXXXIV/2024 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 

Głosowanie 

za przeciw 
wstrzymał 

się 

Bembenista Wioletta X   

Cieślak Adam X   

Dolniak Damian   X  
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Dylik Agnieszka    

Gładoch Wojciech  X  

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena X   

Kaźmierczak Karolina X   

Kowalczyk Grażyna  X   

Nowicki Wiesław  X   

Olczak Marek  X   

Pawłowska Iwona  X   

Winnicka Teresa X   

Wróblewski Augustyn  X  

Uchwała została podjęta 11 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”. 

 

) Uchwałę Nr 397/LXXXIV/2024 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu 

z dotychczasowym najemcą powierzchni dachowej pod umieszczenie konstrukcji 

wspornej wraz z systemem antenowym na budynku stanowiącym własność Miasta 

i Gminy Sanniki 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 

Głosowanie 

za przeciw 
wstrzymał 

się 

Bembenista Wioletta X   

Cieślak Adam X   

Dolniak Damian  X   

Dylik Agnieszka    

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena X   

Kaźmierczak Karolina X   

Kowalczyk Grażyna  X   

Nowicki Wiesław  X   

Olczak Marek  X   

Pawłowska Iwona  X   

Winnicka Teresa X   

Wróblewski Augustyn X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”, bez uwag. 

 

) Uchwałę Nr 398/LXXXIV/2024 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Ponadlokalnego 

dla Partnerstwa „Obszar Funkcjonalny Miasta Płocka” 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 
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Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 

Głosowanie 

za przeciw 
wstrzymał 

się 

Bembenista Wioletta X   

Cieślak Adam X   

Dolniak Damian  X   

Dylik Agnieszka    

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena X   

Kaźmierczak Karolina X   

Kowalczyk Grażyna  X   

Nowicki Wiesław  X   

Olczak Marek  X   

Pawłowska Iwona  X   

Winnicka Teresa X   

Wróblewski Augustyn X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”, bez uwag. 

 

) Uchwałę Nr 399/LXXXIV/2024 w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka 

w Żłobku Samorządowym w Sannikach prowadzonym przez Miasto i Gminę Sanniki oraz 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie 

 

Pani Sekretarz poinformowała, że ma być podjęta uchwała, która określa, że za pobyt dziecka 

do 10 godzin opłata pobierana będzie z góry w kwocie 1.200 zł. Przewiduje się obniżenie 

opłaty dla rodziców z terenu gminy Sanniki do kwoty 780 zł miesięcznie. Opłata ta nie będzie 

odliczana w przypadku, gdy dziecko nie będzie uczęszczało do żłobka, gdyż będzie ona 

gwarancją miejsca w żłobku. Stawka maksymalna za wyżywienie całodzienne będzie 

wynosiła 12 zł. Stawka żywieniowa będzie odliczana, jeśli dziecko nie będzie uczęszczało do 

żłobka. 

Pan J. Jabłoński dodał, że mieszkańcy miasta i gminy Sanniki za całomiesięczny pobyt 

dziecka w żłobku do 10 godzin dziennie za jedno dziecko będą płacić 780 zł. Na kolejne 

dziecko z tej samej rodziny będą ulgi. Szczegóły będą na stronie BIP. Będą zapewne też 

wyartykułowane w ogłoszeniach o naborze dzieci do placówki, która ma swoją działalność 

rozpocząć od 1 września 2024 r. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 

Głosowanie 

za przeciw 
wstrzymał 

się 

Bembenista Wioletta X   

Cieślak Adam X   

Dolniak Damian  X   

Dylik Agnieszka    

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   
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Kalińska Magdalena X   

Kaźmierczak Karolina X   

Kowalczyk Grażyna  X   

Nowicki Wiesław  X   

Olczak Marek  X   

Pawłowska Iwona  X   

Winnicka Teresa X   

Wróblewski Augustyn X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”, bez uwag. 

 

) Uchwałę Nr 399/LXXXIV/2024 w sprawie zaliczenia dróg wewnętrznych do kategorii 

dróg gminnych 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 

Głosowanie 

za przeciw 
wstrzymał 

się 

Bembenista Wioletta X   

Cieślak Adam X   

Dolniak Damian  X   

Dylik Agnieszka    

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena X   

Kaźmierczak Karolina X   

Kowalczyk Grażyna  X   

Nowicki Wiesław  X   

Olczak Marek  X   

Pawłowska Iwona  X   

Winnicka Teresa X   

Wróblewski Augustyn X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”, bez uwag. 

 

Podjęte uchwały stanowią załączniki do protokołu. 

 

Ad.6. W interpelacjach i zapytaniach: 

- Radny K. Kaźmierczak zapytała, czy jest możliwość zamontowania na osiedlu Witosa jednej 

latarni przy ulicy, która nie ma nazwy i dwóch - trzech latarni przy ul. Poprzecznej od strony 

bloków (tzw. działkostrada), gdyż jest tam bardzo ciemno, a wracają tamtędy dzieci po 

treningach piłki nożnej.   

 

- Radny W. Gładoch poprosił o wyjaśnienie odnośnie kredytu planowanego do zaciągnięcia. 

 

Ad.7. W dyskusji: 
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- Radny A. Wróblewski przypomniał, że w tej kadencji on jako radny oraz mieszkańcy 

Krubina zrzekli się remontu boiska w Krubinie na rzecz boiska przy szkole podstawowej 

w Osmolinie. Zapytał, czy jest szansa, że boisko w Krubinie będzie wyremontowane 

i przywrócone do właściwego stanu. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że boisko będzie wyremontowane. 

 

- Radny W. Nowicki stwierdził, że trzeba wymienić flagę przy grobie nieznanego żołnierza 

w Osmolinie, bo jest poszarpana, zniszczona.  

 

Ad.8. Odpowiedzi na zapytania udzielił Burmistrz. 

- Odnośnie oświetlenia ulicznego Burmistrz wyjaśnił, że lampy przewidziane są do 

wykonania na terenie całej gminy, w tym również na osiedlu Witosa tam, gdzie jest to 

możliwe. Wszędzie tam, gdzie jest piąty kabel na słupach zakładane będą nowe oprawy 

oświetleniowe z żarówkami w technologii LED. Na osiedle również są takie przewidziane. 

Będzie wykonanych 200 opraw ledowych. Natomiast jeśli chodzi o lampy solarne albo 

z wiatrakami, to będą ustawiane sukcesywnie, w miarę pozyskiwanych środków na ten cel 

(również na osiedlu). Nie wiadomo jednak, kiedy dokładnie się to stanie, czy za pół roku, czy 

za rok. Wszystkie potrzeby zostały spisane.  

Radny A. Wróblewski zapytał, czy przy modernizacji wzięte są pod uwagę lampy przy 

ul. Żychliński przy szkole. Wszystko jest tam zdewastowane, kable są pozrywane.  

Pan Burmistrz powiedział, że przyjrzy się tej sprawie, też zwracał na to uwagę. Wspomniane 

słupy są wynotowane jako do modernizacji. Będzie tam modernizowana droga, ale zapewne 

lampy trzeba będzie zrobić wcześniej. Wszystko, co będzie robione przy tej drodze, jeśli nie 

zostanie wykonane wcześniej, powinno być zrobione w ramach modernizacji.  

Radny A. Wróblewski zwrócił uwagę, że w przyszłości ma tam powstać boisko i lepiej żeby 

było doświetlone. 

Burmistrz stwierdził, że oświetlenie jest potrzebne przy skrzyżowaniu z drogą Żychlińską. 

Natomiast w późniejszych etapach, kiedy Gmina podejmie się budowy hali sportowej, 

oświetlenie będzie musiało być zmodernizowane i całkowicie przebudowane w związku 

z nowym obiektem budowlanym. 

 

- Odnośnie kredytu Burmistrz wyjaśnił, że do Marszałka został złożony wniosek na 

dofinansowanie budowy dróg na terenie gminy. W ubiegłym roku zostały przykryte asfaltem 

drogi wykonywane w latach 2010 - 2014 tzw. cienkim asfaltem. Planowane było 

wyasfaltowanie ich po pięciu latach. Niestety z braku środków i konieczności wydatkowania 

pieniędzy na inne bardziej konieczne do zaspokojenia potrzeby, te drogi nie zostały nigdy 

przykryte asfaltem. Stało się to w ubiegłym roku. Udało się przykryć mniej więcej połowę 

dróg wykonanych w tej technologii. W tym roku planowane jest w asfaltowanie pozostałej 

części dróg, czyli około 12 km. Wniosek został złożony w sierpniu tego roku. Decyzja na 

temat tego, czy dostaniemy dofinansowanie zapadnie wkrótce. Pan Burmistrz dodał, że odbył 

z Panem Marszałkiem kilka rozmów i bardzo liczy na to, że dofinansowanie do nas trafi. 

Wniosek opiewa na kwotę 4 mln zł.  Jednakże w celu wykonania tych dróg trzeba 

zabezpieczyć wkład własny, na który w budżecie Gminy środków nie mamy i z tego tytułu 

potrzebne jest zaciągnięcie kredytu. Na posiedzeniu Komisji odbyła się dość wzmożona 

dyskusja w tej sprawie. Burmistrz przypomniał, iż od kilkunastu lat Gmina funkcjonuje w ten 

sposób, że wykonywane są wszystkie inwestycje tam, gdzie uda się pozyskać środki 

zewnętrzne. Gmina otrzymuje dofinansowanie i wtedy zabezpieczany jest wkład własny. 

Następnie wykonywana jest inwestycja. Dzięki temu od kilkunastu lat gmina rozwija się 

bardzo intensywnie. Obecna kadencja jest tego najlepszym dowodem. Udało się pozyskać 

blisko 50 mln złotych na inwestycje dla mieszkańców na terenie całej gminy. To jest bardzo 

dobry wynik. Wszyscy mogą czuć się zadowoleni. Zarówno Burmistrz, jak i Rada służy 

mieszkańcom. Burmistrz wyraził zdanie, że pracę wykonujemy bardzo dobrze. Pan Burmistrz 

powiedział, że kredyt zaczął wzbudzać emocje. To dwudziesty któryś kredyt zaciągany przez 
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Gminę w ciągu ostatnich kilkunastu lat. Wcześniej zaciągane kredyty są sukcesywnie 

spłacane. Brane są kolejne kredyty, żeby nie stracić środków, które pozyskiwane są 

z zewnątrz. Dla Gminy jest to najważniejsze. Podstawowym zadaniem jest pozyskiwanie 

pieniędzy z zewnątrz, a nie sięganie do kieszeni mieszkańców. Nie są zwiększane podatki, 

gdyż nie jest to środek do osiągnięcia celu. Środkiem do osiągnięcia celu jest pozyskiwanie 

środków z zewnątrz. Burmistrz stwierdził, że wszelkie wątpliwości zostały rozwiane podczas 

posiedzenia Komisji. 

 

Ad.9. W punkcie Sprawy różne, wolne wnioski i informacje: 

− Pan Burmistrz poinformował o rozprawie w sądzie. W ramach tej rozprawy podjęte będą 

starania o wyprostowanie formy własności kilku działek znajdujących się pod drogami 

gminnymi. Istnieją takie miejsca, w których działki drogowe, bądź działki służące jako 

miejsce świadczenia usług na rzecz mieszkańców, nie są własnością Gminy. Wynika to 

z zaszłości dotyczących bardzo szeroko pojmowanego majątku państwowego. W tej 

chwili wszystko to jest sukcesywnie prostowane. Gmina ww. działki będzie przejmować 

na własność. Działki, których dotyczy rozprawa sądowa będą przejmowane na własność 

poprzez zasiedzenie. Burmistrz wyraził przekonanie, że wynik rozprawy będzie dla 

Gminy pozytywny. W ciągu 3 miesięcy powinna przyjść informacja zwrotna. 

 

− Pan Przewodniczący przypomniał, że w dniu jutrzejszym przypada dzień, w którym 

należy złożyć oświadczenia majątkowe (na 2 miesiące przed upływem kadencji). 

Kadencja upływa 30 kwietnia br. Natomiast oświadczenia roczne należy złożyć do dnia 

30 kwietnia 2024 r. 

 

− Pan J. Jabłoński ogłosił, że kolejna sesja wstępnie planowana jest na dzień 15 marca br. 

 

− Pan Burmistrz poinformował, że harmonogram zebrań wiejskich przedwyborczych został 

opracowany i go odczytał. Informacja będzie umieszczona na tablicach ogłoszeniowych, 

na stronie Gminy oraz na Facebooku. 

 

Więcej spraw nie podjęto.  

 

Ad.10. Po zrealizowaniu porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Sanniki 

podziękował wszystkim za udział w sesji i oficjalnie zakończył obrady. 

Szczegółowy zapis ww. sesji przedstawia  nagranie wideo zamieszczone na stornie 

internetowej Urzędu Miasta i Gminy Sanniki zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie 

gminnym. 

 

Protokolant: J. Ambroży-Sitkiewicz      Przewodniczący 

     Rady Miasta i Gminy Sanniki 

 

   Jerzy Jabłoński 


